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HISTORISCHE KRING ELDEN   
   
 

VERSLAG VAN DE 41e ALGEMENE LEDENVERGADERING 
donderdag 7 april 2022 om 19.30 uur in Dorpshuis “Ons Gebouw” te Elden. 
 
1 Ontvangst met koffie en gelegenheid tot het doornemen van vergaderstukken 
Totaal aantal aanwezigen tijdens de vergadering: 32 personen en 7 bestuursleden. 
 
2 Opening door de voorzitter, de heer Geert Visser 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 
 
De volgende leden hebben een bericht van verhindering gestuurd:  
Harrie Hamers, Cees Kant, Siemon Bakker, René Maassen, Reijer Eelman, Mark Coenders, Inge 
Hartgers, Henk Molenaar, Gerard Schoutsen en Marga Coemans. 
 
3 Goedkeuring notulen 40e Algemene Ledenvergadering d.d. 14 oktober 2021 
De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 14.10.2021 worden goedgekeurd. Er zijn geen 
opmerkingen.  
De secretaris wordt dankgezegd. 
 
4 Jaarverslag 2021 
De voorzitter brengt nog een aantal zaken uit het jaarverslag 2021 voor het voetlicht. Over het 
jaarverslag zijn geen vragen en of opmerkingen vanuit de leden. De secretaris wordt dankgezegd 
voor het jaarverslag. 
 
5 Financieel jaarverslag 2021 / begroting 2022 en vermogensopstelling 31.12.2021 
Het jaarverslag en begroting, alsmede de vermogensopstelling worden gepresenteerd op een 
beeldscherm door de penningmeester Walther Bötzel en door hem toegelicht. Bart Verplak vraagt of 
de HKE wel alle mogelijkheden heeft benut om subsidie te vergaren voor de inrichting van de 
Noodwoning, bijvoorbeeld bij de Provincie. Jan Storms (oud secretaris HKE) geeft een uiteenzetting 
van de diverse aanvragen bij de verschillende fondsen, die ook allemaal de restrictie hadden dat je 
niet met een verbouwing/herinrichting mocht beginnen voordat er een uitspraak was over 
toekenning van de subsidie. 
Het resultaat is bekend, alleen het Prins Bernhard Cultuurfonds verleent een subsidie van maximaal 
€ 1.350. 
 
De financiële stukken worden door de Algemene Ledenvergadering goedgekeurd.  
De penningmeester wordt dankgezegd. 
 
6 Verslag van de kascommissie 
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De kascommissie m.b.t. het jaar 2021 bestond uit Ineke Molenaar en Jaap Purmer. Zij hebben de 
financiële verslaglegging over 2021 bij Walther Bötzel gecontroleerd. De gestelde vragen werden 
duidelijk en helder beantwoord. Namens de kascommissie verklaart Jaap Purmer akkoord te gaan 
met de financiële verslaglegging en verzoekt de vergadering Walther Bötzel décharge te verlenen. 
De vergadering gaat akkoord met dit verzoek om décharge. 
 
Jaap Purmer is aftredend en zal worden opgevolgd door Harrie Hamers. Voor de volgende ALV zal de 
kascommissie bestaan uit Ineke Molenaar en Harrie Hamers. 
 
7 Contributie 
De contributie van de HKE is al enkele jaren vastgesteld op de volgende bedragen: 
- € 17,50 voor een enkel lidmaatschap 
- € 20,00 voor een gezinslidmaatschap 
Gezien de financiële positie van de vereniging is een verhoging naar het oordeel van het bestuur niet 
aan de orde. Het bestuur streeft ernaar de contributie zo laag mogelijk te houden. 
Vastgesteld wordt de hierboven vermelde contributiebedragen te handhaven. 
 
8 Verkiezing bestuursleden 
De bestuursleden Walther Bötzel, Hans Putman en Marja Pals zijn aftredend. Walther Bötzel is niet 
herkiesbaar, Hans Putman en Marja Pals zijn wel herkiesbaar.  
Door de Algemene Ledenvergadering worden Hans Putman en Marja Pals herbenoemd voor een 
nieuwe termijn van drie jaren.  
 
Walther Bötzel heeft besloten zich niet meer verkiesbaar te stellen voor een volgende periode, 
omdat hij per 1 april 2022 zijn eigen bedrijf is gestart en dat hij hier alle tijd en energie voor nodig 
heeft om het tot een succes te maken. Hij wil voorlopig de werkzaamheden blijven uitvoeren tot er 
een opvolger is. 
Geert Visser overhandigt Walther een fles wijn als dank voor bewezen diensten en wenst hem 
namens het bestuur veel succes toe met zijn bedrijf. 
 
9 Beleidsplan 2022-2025 / plannen voor het jaar 2022 
Geert Visser zegt voordat hij het beleidsplan globaal doorneemt: “Wat willen we, wat kunnen we, en 
hoe gaan we verder”?  
Het beleidsplan zal op de Website van de HKE worden gepubliceerd.  
Geert Visser neemt globaal het beleidsplan door: 

 De 8 mm. filmopnames van Herman Hoogveld zijn gedigitaliseerd door het Gelders Archief en 
overgedragen aan de HKE. Hij merkt op dat de gemeente Arnhem weinig materiaal over 
Elden heeft. 

- De planning is om vier per jaar een lezing te houden twee in het voorjaar en twee in het 
najaar.  

- De mensen weten de Historische Kring Elden steeds vaker te vinden; dit resulteert in vragen 
om informatie over Eldense aangelegenheden etc. 

- Facebookpagina OudElden is erg populair mede door wisselende publicaties van oude foto’s 
over Elden. 

- De HKE is betrokken bij de ontwikkeling van een Klompenpad in de omgeving van Elden. 
- Jan van Kampen (archivaris) zal een werkgroep starten over genealogie 

(stamboomonderzoek). Hij wil beginnende werkgroepleden helpen met het hoe en wat. 
Gevorderde werkgroepleden wil hij van data voorzien. (onderhouden van de database). 
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- Eindelijk zal de aannemer volgens de planning in mei 2022 starten met de werkzaamheden in 
de Noodwoning, waarna het schilderwerk kan worden gedaan en vloerbedekking gelegd kan 
worden. 

- De Noodwoning zal als startpunt en eindpunt dienen bij wandelingen en fietstochtjes. 
- In de tentoonstellingsruimte zal een permanente wisselende tentoonstelling zijn. 
- Via Makelpunt is het mogelijk om de woonkamer van de Noodwoning voor een dagdeel te 

huren. 
- Het is de bedoeling dat de Noodwoning in de toekomst op zaterdagmorgen open is voor het 

publiek. 
 

10 Rondvraag 
Willem van der Wagen vraagt welke acties de HKE onderneemt met betrekking tot de verwaarloosde 
voormalige pastorie van de Bonifatiuskerk(Eldense parel) aan de Huissensedijk. 
Geert Visser zal hier op terugkomen in zijn lezing ‘Langs de oude dorpsgrens van Elden’ na de ALV. 
 
11 Sluiting  
De voorzitter sluit om 20.20 uur de vergadering. 
__________________________ 
Verslag: Benno Bosman, secretaris HKE 


